



**NOTIFICATION
OF CONFORMITY TO TYPE BASED ON
QUALITY ASSURANCE
OF THE PRODUCTION PROCESS
(Translation)**



(1)

(2)

Equipment or protective systems or components intended for use
in potentially explosive atmospheres -

Directive 2014/34/EU, Annex VII (Module E)

(3)

Notification number: TÜV-A 18ATEX3057Q

(4)

List of products covered by this certificate: Preheater of Group II, Category 2 G in types of protection "d" "e" "m"

(5)

Manufacturer: Kern Antriebstechnik GmbH

(6)

Manufacturing locations: Gutenbergstraße 1
88046 Friedrichshafen
GERMANY



Online Verification

(7)

The TÜV AUSTRIA SERVICES GMBH, Notified Body No. 0408 for Annexes VII in accordance with Article 17 of the Council Directive 2014/34/EU of February 26, 2014 notifies to the applicant that the manufacturer has a product quality system which complies with Annex IV of the Directive. This quality system in compliance with Annex IV of the Directive also meets the requirements of Annex VII, CONFORMITY TO TYPE BASED ON PRODUCT QUALITY ASSURANCE.

(8)

This notification is based on audit report No. TUV-A 2018-TAD-000089, issued on November 16, 2018. This notification is valid until November 15, 2021 and can be withdrawn if the manufacturer no longer satisfies the requirements of Annex IV/ VII. Results of periodical re-assessments of the quality system are part of this notification.

(9)

According to Article 16 (3) of the Directive 2014/34/EU the CE mark shall be followed by the identification Number 0408 of TÜV AUSTRIA SERVICES GMBH identifying the Notified Body involved in the production control stage.



Filderstadt
Place

16.11.2018
Date of issue


Michael Reuschel
Representative of the Certification Body

15.11.2021
valid until



(1) **Erklärung über die Qualitätssicherung**
bezogen auf das
Produkt

(2) Geräte und Schutzsysteme zur bestimmungsgemäßen
Verwendung in explosionsgefährdeten Bereichen
Richtlinie 2014/34/EU, Anhang VII (Modul E)



(3) Erklärungsnummer: TÜV-A 18ATEX3057Q

(4) Geräte: Vorwärmgeräte der Gruppe II,
Gerätekategorie 2 G in den
Zündschutzarten "d", "e" und "m"

(5) Antragsteller/ Hersteller: Kern Antriebstechnik GmbH

(6) Anschrift:
Fertigungsstandort: Gutenbergstraße 1
88046 Friedrichshafen
GERMANY



Online Verification

(7) TÜV AUSTRIA SERVICES GMBH, Notifizierte Stelle Nr. 0408 nach Artikel 17 der Richtlinie des Rates der Europäischen Gemeinschaften vom 26. Februar 2014 (2014/34/EU), bescheinigt hiermit dem Antragsteller, dass die Qualitätssicherung des oben genannten Herstellers die Bedingungen des Anhangs VII der Richtlinie erfüllt.

(8) Diese Erklärung basiert auf dem Auditbericht Nr. TUV-A 2018-TAD-000089, ausgestellt am 16.11.2018. Diese Erklärung ist gültig bis 15.11.2021 und kann jederzeit widerrufen werden, wenn der Hersteller die Anforderungen des Anhangs VII nicht mehr erfüllt.

Die Ergebnisse der regelmäßigen Begutachtung des Qualitätssicherungssystems bezogen auf das Produkt während der Gültigkeitsperiode sind Teil dieser Erklärung.

(9) Gemäß Artikel 16 (3) der Richtlinie 2014/34/EU soll der CE-Kennzeichnung die Kennnummer 0408 angefügt werden. Diese identifiziert die Notifizierte Stelle, die in der Phase der Fertigungskontrolle tätig war.




Michael Reuschel
Zertifizierungsbeauftragter
Representative of Certification Body

Filderstadt
Ort
Place

16.11.2018
Datum der Ausstellung
Date of issue

15.11.2021
gültig bis
valid to